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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mennyi az 1000 iskola és mennyi a 100-120 milliárd?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez. A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc a XXI. század iskolájának programjáról szólva a következőket mondta
évértékelésében: „Arról szól, hogy újítsuk meg a magyarpedagógiát, hogy legyen képes nem
egyszerűen csak megtanítani gyermekeinket nagyon fontos tényekre, de megtanítani tanulni,
megtanítani megőrizni azt a képességet, hogy életük végéig meg kell tartani a nyitottságot ;
hogy a magyar iskola képes legyen a nagyon sokfajta igényű, egymástól eltérő nevelési igényű
gyerekekkel bánni . De megújítjuk, megújítunk vagy ezer iskolát. 100-120 milliárd forintot
fogunk erre ebben a fejlesztési periódusban költeni . "

Tisztelt Miniszter úr!

Milyen kormányzati ígéreteket tettek Önök az előző kormányzati ciklusban e téren, és azok
tételesen miként teljesültek?

1 . Személy szerint Ön milyen ígéreteket tett e téren a jelenlegi kormányzati ciklusban?

2. Naptári évenként tételesen mire és mennyit szánnak?

3 . Milyen formában és mikortól lesznek ezek az érintettek számára hozzáférhetőek?

1 . Lesznek-e kitüntetett intézményfokozatok, intézménytípusok?

Lrkez~st: 2007 MÁRC 0 8.

Kérdés



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . március 8
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